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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Насърчителната програма на ЕС за малки и средни предприятия (МСП) и нововъзникващи компании за
навлизане на пазарите в Япония и Южна Корея бе представена днес в сградата на Българската търговско-
промишлена палата (БТПП) в присъствието на посланика на Япония в България Хисаши Мичигами и
представители на посолството на Република Южна Корея в София. БТПП е контактната точка за българските
дружества п... 

Туризмът има важна роля в България поради своя икономически, социален и трудов потенциал. Броят на
международните туристи нараства бързо до 2019 г. За съжаление, пандемията от Covid-19 постави сектора на
сериозно изпитание. През 2022 г. и 2023 г. българският туризъм продължи да се възстановява, но все още не
може да навакса нивата отпреди пандемията. Източник: Национален статистически институт Пре... 

Управителният съвет на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) избра за четвърти пореден път
Цветан Симеонов за председател на Палатата, съобщиха от БТПП на интернет страницата си. Тридесет и петото
редовно Общо събрание на БТПП, което се проведе на 18 юни, избра нов Управителен съвет, съставен от 85
членове. Досегашният главен секретар на Палатата д-р Васил Тодоров бе избран за зам.-предсе... 

Журналистката грабна отличието "Най-добър международен журналист" на XIII-то издание на годишните награди
MEDIA Awards 2024, което се проведе в подкрепа на деца-талантиЕдна от най-ярките журналистки на
международната арена Оля Ал-Ахмед бе отличена тази година на XIII-тото издание на годишните MEDIA Awards
2024 с престижната журналистическа награда "Най-добър международен журналист". С това отличие... 

Заглавие: В БТПП представиха насърчителната програма на ЕС за МСП и нововъзникващи компании за
навлизане на пазарите в Япония и Южна Корея
Дата: 20.06.2024 17:29
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Данни за туристите в България от справочника на Българска търговско-промишлена палата
"България в цифри"
Дата: 20.06.2024 16:56
Медия: Грамофона

Заглавие: Цветан Симеонов остава начело на БТПП
Дата: 21.06.2024 08:55
Медия: Economynews

Заглавие: Оля Ал-Ахмед с награда за "Най-добър международен журналист"
Дата: 21.06.2024 08:00
Медия: Факти

https://www.bta.bg/bg/news/economy/694278-v-btpp-predstaviha-nasarchitelnata-programa-na-es-za-msp-i-novovaznikvashti-komp
https://www.gramofona.com/business-jug/danni-za-turistite-v-balgariya-ot-spravochnika-na-balgarska-targovsko-promishlena-palata-balgariya-v-cifri
http://www.economynews.bg/%D1%86%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B0%D0%BD-%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%BB%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%82%D0%BF%D0%BF-news113017.html
https://fakti.bg/kultura-art/890399--ola-al-ahmed-s-nagrada-za-nai-dobar-mejdunaroden-jurnalist


ДО ЧЛЕНОВЕТЕ И ПАРТНЬОРИТЕ НА БЪЛГАРСКАТА ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА ОТНОСНО: Българо -
иракски бизнес форум на 27 юни 2024 г., 10.00 ч. УВАЖАЕМИ ГОСПОЖИ И ГОСПОДА, Българската търговско-
промишлена палата съвместно с Търговската служба към посолството на България в Ирак организира Българо -
иракски бизнес форум. Събитието ще се проведе в БТПП, гр. София, ул. Искър 9 на 27 юни 2024 г. от 10.00 ч. ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Г-н Бочев, какви са приоритетите Ви като председател на Национално сдружение Недвижими имоти (НСНИ)?
Приоритетите пред Управителния съвет (УС) на НСНИ са строго очертани от решенията на Общото събрание на
организацията. То приема както целите, така и годишната програма на УС. Най-общо казано, основните задачи са
свързани с мисията на НСНИ от създаването му преди 32 години – изграждането на качеств... 

България е на предпоследно място в Европейския съюз, що се отнася до оценката за съдебната система, дадена
от местните работодатели. Само 24% от българските фирми я определят като "относително добра", а един на
всеки сто предприемачи казва, че е "много добра". Още: Само хърватските компании имат по-лошо мнение за
правосъдната система в своята страна – 23% одобрение. Малко пред нас е Полша – 28%, ... 

Само един от четирима български работодатели смята, че правосъдната система в страната е добра. Едва един от
сто казва, че тя е много добра. Това поставя България на предпоследно място в ЕС по оценка за независимостта
на съдиите и съдилищата според проучване Евробарометър. Бизнесът в България посочва категорично кои са
двата източника на натиск над съдиите. При възможност да посочат няколко отгово... 

Само един от четирима български работодатели смята, че правосъдната система в страната е добра. Едва един от
сто казва, че тя е много добра. Това поставя България на предпоследно място в ЕС по оценка за независимостта
на съдиите и съдилищата според проучване на Евробарометър. Бизнесът в България дава мнението си за 3
основни източника на натиск над съдиите. На първо място седят "икономически и дру... 

До края на 2024 г. предвиждаме да обявим приеми за общо 109 млн. лв. безвъзмездна финансова помощ по 11
процедури по Програмата за морско дело, рибарство и аквакултури (ПМДРА) 2021-2027 г. Това съобщи заместник-
министърът на земеделието и храните доц. Деян Стратев пред журналисти в Батак, на събитие за представяне на
напредъка по Програмата. Той уточни, че сред мерките, които ще бъдат отворени са ... 

Заглавие: Българска търговско-промишлена палата: Българо - иракски бизнес форум на 27 юни 2024 г
Дата: 20.06.2024 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Александър Бочев, председател на УС на Национално сдружение Недвижими имоти: Най-важната
цел на НСНИ е консолидирането на бранша около идеята за регулация на сектора със закон
Дата: 20.06.2024 17:42
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Българският бизнес не вярва на съда, почти докосваме дъното в ЕС
Дата: 21.06.2024 09:30
Медия: Actualno.com

Заглавие: "Евробарометър" показа колко доверие има бизнесът на българското правосъдие
Дата: 21.06.2024 09:33
Медия: Новини.бг

Заглавие: Едва 25% от работодателите в България смятат, че имаме независима правосъдна система
Дата: 21.06.2024 09:33
Медия: Господари на уеба

Заглавие: Стратев: До края на годината ще бъдат отворени приеми за над 100  млн. лв. по ПМДРА
Дата: 21.06.2024 09:01
Медия: Maritime.bg

https://www.chambersz.com/balgarska-targovsko-promishlena-palata-balgaro-irakski-biznes-forum-na-27-uni-2024-g-49829
https://vestnikstroitel.bg/interview/319923_%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%8A%D1%80-%D0%B1%D0%BE%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D1%83%D1%81-%D0%BD%D0%B0
https://www.actualno.com/economy/bylgarskijat-biznes-ne-vjarva-na-syda-pochti-dokosvame-dynoto-v-es-news_2247235.html
https://novini.bg/bylgariya/obshtestvo/851871
https://gospodari.com/edva-25-ot-rabotodatelite-v-balgaria-smyatat-che-imame-nezavisima-pravosadna-sistema/
https://www.maritime.bg/109823/


ОЩЕ ОТ ИКОНОМИКА59% от българските компании не считат съдебната система за независима. 29% оценяват
независимостта на съдилищата като относително лоша, а 30% - като много лоша. Усещането за зависимости в
съдебната система през 2023 година е нараснало. Това показва доклад на Евробарометър за усещането за
независимост на съдебните системи в страните-членки. По показател усещане за независимост на съ... 

Управляващият директор на МВФ изрази подкрепа за действията на правителството по отношение въвеждане на
еврото у насЗаместник министър-председателят и министър на финансите Людмила Петкова се срещна с
управляващия директор на Международния валутен фонд Кристалина Георгиева в Люксембург преди началото на
заседанието на Еврогрупата в разширен формат, в което взе участие на 20 юни. По време на среща... 

Централна и Източна Европа (ЦИЕ) е динамичен регион, който през последните десетилетия се трансформира
икономически и социално. В сравнение със западноевропейските страни, той все още изостава по отношение на
иновациите, които играят ключова роля за преход към зелен и устойчив модел и създаване на конкурентна
икономика. Участвай в най-голямата дискусия за зеления преход в Централна и Източна Европ... 

Само един от четирима български работодатели смята, че правосъдната система в страната е добра. Едва един от
сто казва, че тя е много добра. Това поставя България на предпоследно място в ЕС по оценка за независимостта
на съдиите и съдилищата според проучване Евробарометър, цитирано от "Дневник". Бизнесът в България посочва
категорично кои са двата източника на натиск над съдиите. При възможност да... 

Идва време, в което за някои по-напредничави производители 50 процента от печалбата е само софтуерБългария
може да бъде водеща държава в създаването на автомобилен софтуер в Централна и Източна Европа (ЦИЕ), ако
не и в цяла Европа, смята арх. Любомир Станиславов, изпълнителен директор на "Аутомотив Клъстер България". В
интервю за БТА той изтъкна, че в съвременните коли софтуерът е водещ и отдавна ... 

Само един от четирима български работодатели смята, че правосъдната система в страната е добра. Едва един от
сто казва, че тя е много добра. Това поставя България на предпоследно място в ЕС по оценка за независимостта
на съдиите и съдилищата според проучване Евробарометър, цитирано от "Дневник". Бизнесът в България посочва
кои са двата източника на натиск над съдиите. При възможност да посочат няк... 

Заглавие: Българският бизнес смята съдебната система за зависима
Дата: 21.06.2024 08:48
Медия: Сега

Заглавие: Вицепремиерът Петкова се срещна с Кристалина Георгиева
Дата: 21.06.2024 09:05
Медия: Economy

Заглавие: Стимулиране на иновациите в региона на Централна и Източна Европа
Дата: 21.06.2024 09:04
Медия: Informiran.net

Заглавие: Евробарометър: Бизнесът в България е с най-големият дял в ЕС на отговорили с "много лоша"
съдебна система
Дата: 21.06.2024 09:03
Медия: Елхово.news

Заглавие: България може да води в създаването на автомобилен софтуер в Централна и Източна Европа
Дата: 21.06.2024 09:47
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Само един от четирима работодатели определя съдебната система като добра
Дата: 21.06.2024 08:32
Медия: Lex.bg

Заглавие: Групата Aurubis вече е с ново ръководство

https://www.segabg.com/hot/category-economy/bulgarskiyat-biznes-smyata-sudebnata-sistema-za-zavisima
https://www.economy.bg/bulgaria/view/58799/Vicepremieryt-Petkova-se-sreshtna-s-Kristalina-Georgieva
https://www.informiran.net/%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BC%D1%83%D0%BB%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0-%D0%BD/
https://elhovo.news/?p=331023
https://business.dir.bg/ikonomika/balgariya-mozhe-da-vodi-v-sazdavaneto-na-avtomobilen-softuer-v-tsentralna-i-iztochna-evropa
https://news.lex.bg/%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D0%BE%D1%82-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BE%D0%BF/
https://money.bg/management/grupata-aurubis-veche-e-s-novo-rakovodstvo.html


Мащабни промени в ръководството си обяви Aurubis. Мениджър с ръководен опит в редица големи компании ще
застане начело на световния доставчик на цветни метали, а новият главен оперативен директор идва от
българското подразделение на групата - "Аурубис България", най-голямата фирма у нас по приходи. Роланд
Харингс отстъпва CEO позицията на д-р Торалф Хаг от 1 септември след преходен период, който з... 

ЕС е изправен пред плашещ списък от предизвикателства. Застаряване на населението; слаб растеж на
производителността; енергийна сигурност; борба срещу изменението на климата; и не на последно място
геоикономическата фрагментация, която за съжаление се превърна в нашата нова глобална реалност. Това
изтъква изпълнителният директор на МВФ Кристалина Георгиева в реч пред среща на Еврогрупата в Люксемб... 

Първата българка, управляващ директор на Международния валутен фонд, първата българка, главен
изпълнителен директор на Световната банка, първата българка, заместник-председател на Европейската
комисия с ресор "Бюджет и човешки ресурси", първата българка, комисар по Международно сътрудничество,
хуманитарна помощ и реакция при кризи – това са само част от ролите на госпожа Кристалина Георгиева. Към ... 

"Солвей Соди" АД проведе своето редовно общо събрание на акционерите на което беше приет годишният
финансов отчет на дружеството за 2023 г., като печалбата на дружеството за периода е в размер на 230,4 млн.
лева. Общото събрание прие предложението на Съвета на директорите печалбата за 2023 г. да бъде
разпределена по следния начин: да се разпредели дивидент от 36,29 лв. на акция преди данъчно облаг... 

Фотоволтаичният бизнес се разраства, но компаниите в Европа изостават. Ценовите войни и свръхкапацитетът в
Китай задушават местното производство на модулиВъпреки продължаващия бум при соларните панели
перспективите за оцеляване на производството на тези продукти в Европа остават мрачни. Представители на
индустрията и експерти твърдят, че за желаното от Европейския съюз (ЕС) съживяване на местното ... 

Вицепремиерът и министър на икономиката на Германия Роберт Хабек ще подчертае решимостта на страната да
продължи търговските връзки с Китай по време на посещението си, започващо в петък. Въпреки това, търговски
експерти отбелязват, че икономическите и политическите фактори все повече благоприятстват отношенията
между Германия и САЩ, предава Ройтерс. По време на визитата си, Хабек ще обясни на кита... 

Дата: 21.06.2024 09:45
Медия: Money.bg

Заглавие: Кристалина Георгиева предупреди ЕС да внимава с държавната помощ и индустриалната политика
Дата: 21.06.2024 11:34
Медия: Икономически живот

Заглавие: Кристалина Георгиева - животът като зигзаг към успеха
Дата: 21.06.2024 11:11
Медия: ЕВА

Заглавие: "Солвей Соди" отчете 230,4 млн. лв. печалба за 2023 г.
Дата: 21.06.2024 11:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Европейските производители остават встрани от бума при соларните модули
Дата: 21.06.2024 11:25
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Германия може да премести търговския си фокус от Китай към САЩ
Дата: 21.06.2024 11:54
Медия: News.bg

Заглавие: Сива икономика: Държавата губи милиарди от укрити данъци и трудови договори
Дата: 21.06.2024 12:13
Медия: Новинар

https://ikj.bg/novini/kristalina-georgieva-predupredi-es-da-vnimava-s-darzhavnata-pomosht-i-industrialnata-politika/
https://eva.bg/article/45878-Kristalina-Georgieva-zhivotat-kato-zigzag-kam-uspekha
https://www.dotbg.bg/article/18234179
https://www.investor.bg/a/518-energetika/395985-evropeyskite-proizvoditeli-ostavat-vstrani-ot-buma-pri-solarnite-moduli
https://news.bg/int-economics/germaniya-mozhe-da-premesti-targovskiya-si-fokus-ot-kitay-kam-sasht.html
https://novinar.bg/siva-ikonomika-darzhavata-gubi-miliardi-ot-ukriti-danaczi-i-trudovi-dogovori


Публичните финанси на България губят 3 милиарда лева годишно заради недекларираната заетост. Колосалната
сума се получава от неплащане на данъци и осигуровки, сочат данни на Асоциацията на индустриалния капитал
(АИКБ). Организацията всяка година прави мащабно проучване "Икономика на светло" и анализира най-честите
нарушения и порочни практики за заобикаляне на правилата и укриване на задължения къ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Служебният министър на транспорта и съобщенията Георги Гвоздейков ще присъства на представянето на
модернизираните немски вагони на БДЖ, съобщиха от ведомството. Събитието ще се състои на Централна гара –
София от 12:15 часа и на него ще участва и посланикът на Германия Ирене Мария Планк. От Министерството на
транспорта и съобщенията допълват, че Георги Гвоздейков ще пътува с първата композиция о... 

В началото на лятото националният превозвач отново приятно изненадва всички пътешественици с откриването
на две нови директни линии от морския град Варна – до чешката столица Прага и до германския мегаполис
Франкфурт. И двата великолепни града са само на няколко часа разстояние с полетите на "България Еър" – бързо,
безпрепятствено и удобно, а лятото е един от най-подходящите сезони за посещението ... 

Служебният министър на труда и социалната политика Ивайло Иванов и посланикът на Турция Мехмет Саит Уянък
обсъдиха двустранното сътрудничество в областта на пазара на труда. Това съобщиха от пресцентъра на
Министерството на труда и социалната политика (МТСП). Иванов и Уянък разговаряха за възможностите за
облекчаване на достъпа до българския трудов пазар на работници от Турция и други държави извъ... 

Причината е, че консулските служби към посолствата ни нямат достатъчно служители и капацитет. Служебното
правителство не успя да реши до край проблема с издаването на визи за чужденци от трети страни, които да
дойдат да работят по Българското Черноморие за летния туристически сезон. Причината е, че консулските служби
към посолствата ни нямат достатъчно служители и капацитет да обработят постъпилит... 

През първото тримесечие на 2024 г. спрямо година по-рано общите разходи на работодателите за един отработен
час от наетите от тях лица нарастват с 15.8%, сочат предварителните данни на НСИ. В индустрията увеличението е
с 13.9%, в услугите – с 16.3%, и в строителството – с 19.3%. Най-висок ръст на общите разходи за труд е
регистриран в икономическите сектори "Други дейности" – с 20.8%, "Хотелиерств... 

Заглавие: БДЖ пуска влак с немски вагони, София – Бургас ще се минава за 6 ч.
Дата: 21.06.2024 09:39
Медия: Зарата

Заглавие: "България Еър" с директни полети от Варна до Прага и Франкфурт
Дата: 21.06.2024 10:05
Медия: На брега

Заглавие: Ивайло Иванов и посланикът на Турция обсъдиха сътрудничеството в областта на пазара на труда
Дата: 20.06.2024 16:43
Медия: 24 Часа

Заглавие: Държавата нехае за туризма заради проблема с работните визи за чужденци
Дата: 21.06.2024 11:41
Медия: Варна утре

Заглавие: Почасовите разходи на работодателите растат с 16%
Дата: 21.06.2024 11:34
Медия: Икономически живот

Заглавие: Разходите на работодателите за труд продължават да нарастват
Дата: 21.06.2024 11:30
Медия: Инвестор.БГ

https://zarata.info/%D0%B1%D0%B4%D0%B6-%D0%BF%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D0%BA-%D1%81-%D0%BD%D0%B5%D0%BC%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B2%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D0%B1/
http://www.nabrega.bg/2024/06/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B5%D1%8A%D1%80-%D1%81-%D0%B4%D0%B8%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%B2/
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/18228873
https://varnautre.bg/2024/06/21/630987-durzhavata_nehae_za_turizma_zaradi_problema_s_rabotnite_vizi_za_chuzhdentsi
https://ikj.bg/novini/pochasovite-razhodi-na-rabotodatelite-rastat-s-16/
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/396190-razhodite-na-rabotodatelite-za-trud-prodalzhavat-da-narastvat


За първото тримесечие на 2024 г. увеличението е от близо 16% спрямо същия период на 2023 г.Разходите на
работодателите в България за труд продължават да нарастват през първото тримесечие на 2024 г., сочат
предварителните данни на НСИ за периода. Спрямо януари-март 2023 г. те са се повишили с 15,8%. Увеличението
е по-високо от отчетеното през последното тримесечие на миналата година, когато общите ... 

Растеж на реализираната печалба за финансовата 2023 г. със 75 процента, спрямо предходната, 2022 г. отчита
"Албена" АД, съобщи дружеството. Положителният резултат от 1,73 млн. лева е постигнат на база постъпили
приходи от основна дейност в размер на 87,08 млн. лева. Основен фактор, оказал пряко въздействие върху
резултатите, е отчетената за периода средногодишна инфлация в размер на 9,5 на сто. Пр... 

През първото тримесечие на 2024 г. спрямо първото тримесечие на 2023 г. общите разходи на работодателите за
един отработен час от наетите от тях лица нарастват с 15.8% (по предварителни данни). В индустрията
увеличението е с 13.9%, в услугите - с 16.3%, и в строителството - с 19.3%. Най-висок ръст на общите разходи за
труд е регистриран в икономическите сектори "Други дейности" - с 20.8%, "Хотелие... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Дигиталните технологии заемат все повече място в съвременния свят. Те са в дома ни, в офиса, в магазина, в
училищата. Показателни са за напредъка на технологиите и за прогресът, който е постигнат. През февруари една
от най-големите платформи за разплащания и софтуерни компании у нас представи нова визуална идентичност.
Новият брандинг на Paysafe оживя с ярка цветова палитра, а дизайнът отразява из... 

В Мичиган, САЩ, мъж спечели рекорден джакпот - 7,19 милиона долара - благодарение на съвета на баща си,
предаде UPI. 38-годишният мъж често купувал билети от Лото 47 и винаги сменял числата. Един ден обаче баща му
му казал, че тази стратегия не е печеливша. Той посъветвал момчето си да избере конкретни числа и винаги да
използва само тях. Синът го послушал и постъпвал така в продължение на няколко... 

Предизборният щаб на президента на САЩ Джо Байдън ще се насочи към признаването за виновен за тежки
престъпления на претендента на републиканците Доналд Тръмп в рамките на рекламна кампания на стойност 50
милиона долара преди първия президентски дебат между двамата кандидати на 27 юни, предаде Ройтерс, на
която се позова БТА. Това са едни от най-големите рекламни разходи в кампанията досега и беле... 

Заглавие: "Албена" АД завършва финансовата 2023 година със 75 процента ръст на печалбата
Дата: 21.06.2024 11:47
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Индекс на разходите на работодателите за труд през първото тримесечие на 2024 година
Дата: 21.06.2024 11:00
Медия: Национален статистически институт

Заглавие: Сигурно, лесно, бързо: Онлайн плащанията вече имат нова идентичност
Дата: 21.06.2024 09:37
Медия: ТопПреса

Заглавие: "Сине, не сменяй числата!": Мъж спечели над 7 милиона долара след съвет на баща му
Дата: 21.06.2024 09:21
Медия: Класа

Заглавие: "Репутацията има значение": Байдън захапва Тръмп в реклама за $50 млн.
Дата: 21.06.2024 09:32
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Тя е в политиката едва от 2022 г., но бързо се изкачва в партийната йерархия на ГЕРБ. Коя е Рая
Назарян?
Дата: 21.06.2024 09:30
Медия: Дебати

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/694656--albena-ad-zavarshva-finansovata-2023-godina-sas-75-protsenta-rast-na-pechalbat
https://www.nsi.bg/bg/content/21436/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%81%D1%81%D1%8A%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5/%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B5%D0%BA%D1%81-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%87%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-2024-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0
https://toppresa.com/347981/%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%BD%D0%BE-%D0%BB%D0%B5%D1%81%D0%BD%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D1%80%D0%B7%D0%BE-%D0%BE%D0%BD%D0%BB%D0%B0%D0%B9%D0%BD-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82
http://www.classa.bg/%D0%BE%D1%82-%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%B0/item/527257-%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B5%2C-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8F%D0%B9-%D1%87%D0%B8%D1%81%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BC%D1%8A%D0%B6-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-7-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D1%89%D0%B0-%D0%BC%D1%83
http://dartsnews.bg/2024/06/21/%D1%80%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B1%D0%B0%D0%B9%D0%B4%D1%8A%D0%BD-%D0%B7%D0%B0%D1%85/
https://debati.bg/koya-e-raya-nazaryan-advokatkata-koyato-se-izkachi-do-naj-visokiya-darzhaven-post-za-dve-godini/


Тя е в политиката едва от 2022 г., но бързо се изкачва в партийната йерархия на ГЕРБ. Бойко Борисов дори
постави като условие за продължаване на преговорите за кабинет нейното избиране за председател на
парламента. Така тя зае най-висшия пост в държавата. Коя е Рая Назарян? Рая Назарян от ГЕРБ е председател
на 50-ото Народно събрание. Тя беше избрана в четвъртък с гласовете на ГЕРБ, ДПС и "Има так... 

24rodopi.com/Темата+"Беше около 10.30 часа. Полицаите влязоха в кабинета му и го изведоха навън с белезници.
Видяхме опитния колега, другият задържан - не", разказаха данъчни служители за вчерашната акция в
кърджалийския офис на Националната агенция по приходите, за която първи 24rodopi.com писа. Двама служители
бяха задържани. Единият бе арестуван и през 2013 година в акция срещу организирана пре... 

Следващият месец се очаква решение за по-висока цена на водата в София. Причината – съдебно решение,
според което трябва да бъде позволена по-голяма печалба за "Софийска вода" – 13%, както е записано в
концесионния договор. Начинът това да стане е потребителите да плащат повече. Последните дни активно се
заговори, че ВиК дружеството "Софийска вода" възнамерява да поиска увеличение на цената на сво... 

"Има варианти за подкрепа на правителство, но ще видим доколко почтено и чисто ще се случат нещата.
Изключваме възможността да ни предложат нещо. Не сме дошли да ни търгуват". Това заяви пред БНР Красимира
Катинчарова, депутат от "Величие". "Парламентът трябва да се опита да състави правителство. Ако това не е
възможно, важно е да се започне работа в комисии. Има да се свърши доста работа. Ние сме... 

България ще бъде домакин на 61-ата сесия на Междуправителствения комитет по изменение на климата (IPCC).
София ще посрещне над 500 делегати от 150 държави от 26 юли до 2 август за пленарна сесия на най-влиятелната
международна научна организация в областта на изменението на климата, съобщиха от пресцентъра на
Министерството на околната среда и водите (МОСВ). От екоминистерството обясниха, че коорд... 

17 души са арестувани след претърсвания в няколко белгийски градове Инспекцията по труда в Брюксел е
разкрила схема за измама със социални помощи, пренасочвани към България, съобщиха местни медии, цитирани
от БТА. Отбелязва се, че по случая вчера са били задържани 17 заподозрени, а щетите за бюджета се оценяват на
поне 1,5 млн. евро. Извършени са претърсвания в Брюксел, Антверпен и други населени ... 

Заглавие: Темата+: Единият от данъчните служители е бил арестуван преди време за участие в организирана
престъпна група, но оправдан и върнат на работа!
Дата: 21.06.2024 09:15
Медия: Родопи 24

Заглавие: Ще плащат ли софиянци по-скъпа вода от юли
Дата: 21.06.2024 09:12
Медия: Новинар

Заглавие: КРАСИМИРА КАТИНЧАРОВА, "ВЕЛИЧИЕ": ИМА ВАРИАНТ ЗА ПОДКРЕПА НА ПРАВИТЕЛСТВО, НО ЩЕ
ВИДИМ ДОКОЛКО ЧИСТО ЩЕ СЕ СЛУЧАТ НЕЩАТА 
Дата: 21.06.2024 10:24
Медия: 5GMedia

Заглавие: София ще посрещне над 500 делегати от 150 държави за 61-ата сесия на Междуправителствения
комитет по изменение на климата
Дата: 21.06.2024 11:16
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: И Брюксел разкри български измами за милиони с помощи
Дата: 21.06.2024 11:42
Медия: Хасково нет

Заглавие: Законът, забраняващ TikTok в САЩ нарушава първата поправка на Конституцията на САЩ
Дата: 21.06.2024 11:24
Медия: Kaldata

https://rodopi24.blogspot.com/2024/06/blog-post_445.html
https://novinar.bg/sthe-plasthat-li-sofiyanczi-po-skapa-voda-ot-yuli
https://5gmedia.bg/39124/krasimira-katincharova-velichie-ima-variant-za-podkrepa-na-pravitelstvo-no-shche-vidim-dokolko-chisto-shche-se-sluchat-neshchata
https://pronewsdobrich.bg/sofiya-shte-posreshtne-nad-500-delegati-ot-150-darzhavi-za-61-ata-sesiya-na-mezhdupravitelstveniya-komitet-po-izmenenie-na-klimata-p472696
https://www.haskovo.net/news/589498/i-bryuksel-razkri-balgarski-izmami-za-milioni-s-pomoshti
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%89-tiktok-%D0%B2-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D1%83%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%8A-490797.html


TikTok подаде иск в Апелативния съд на САЩ за окръг Колумбия срещу новия закон, който може да доведе до
забрана на особено популярната социална мрежа в страната. Компанията твърди, че правителството не е
разгледало адекватно алтернативни решения на проблема и е нарушило Първата поправка на Конституцията на
САЩ. Законът за защита на американците от приложения, контролирани от недружелюбни чужди дъ... 

Новата методика за ценообразуването на електроенергията ще доведе до шокиращи сметки за ток и поредица от
фалити, ако не бъде отменена, предупреждават енергийни експерти, които коментираха отворените писма на
търговците на ток и тревожната позиция по темата на Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ)
до институциите у нас, съобщи "Труд". От АИКБ, а неотдавна и от Асоциацията на свобо... 

Сегашното е рекордно лято за италианския туризъм. Мнозина говорят дори за инвазия на туристите, най-вече
богати и от чужбина. До края на август се предвижда на Ботуша да бъдат регистрирани 216 млн. туристически
нощувки -това е с 1,6% повече и от миналата година, която се смяташе за най-успешната. Така твърдят данните на
"Асотуризмо", Асоциацията на работодателите от туристическия бранш. Още през п... 
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https://retro.bg/obshchestvo/strongidat-shokirashchi-tseni-na-tokastrongbr-nbsp_36846.html
https://www.travelnews.bg/bg/news/17189550006970/italiya-preliva-ot-turisti-rekord-v-poseshteniyata-na-chuzhdentsi
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